

6D4N **秋之韩**国 (首尔/全罗北道/全州)

AUTUMN KOREA(SEOUL/JEOLLABUK-DO/JEONJU)

Tour Code: KCH-3







行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Jeondong Catholic Cathedra 全州殿洞圣堂





SCHEDULE

DEPARTURE TINCHEON

ARRIVE INCHEON 🖨 **D2** NONSAN 🖨 JEONJU

(MOB/L/D)

- ✓ Nonsan Tapjeongho Lake + Suspension Bridge
- ☑ Mr Sunshine Drama Set (Closed on Wednesday)

JEONJU 🖨 D3 JEOLLABUK-DO 🖨 JEONJU

(B/L/D)

- Maejangsan National Park ** (Include Shuttle Bus)
- ☑ Wearing Hanbok visit Jeonju Hanok Village 🖠
- Jeondong Catholic Cathedral

JEONJU 🗐 SEOUL (B/L/D)

- Deoksugung Palace ** (Closed on Monday)
- ☑ The Blue House (Cheongwadae)
- ☑ Bukchon Hanok Village
- ☑ Insadong
- ☑ The Painters HERO Show

SEOUL A INCHEON (B/L/

- ✓ Korea Local Product Shop
- ☑ Duty Free Shop

INCHEON **TO DEPARTURE** (B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

D6

- ★ Hanjeonsik @ Korean Table D'hote
- ★ Gamjatang @ Spicy Korean Pork Bone Soup
- ★ Ginseng Chicken Soup
 - ★ Bibimbap
- ★ DIY Tteokbokki
- ★ Korean Pork BBQ

SHOPPING STOP

- ✓ Ginseng Outlet ✓ Cosmetic Shop
- ✓ Liver Supplement Shop

NONSAN

TOURIST ATTRACTIONS:

- Nonsan Tapjeongho Lake + Suepension Bridge Tapjeongho Suspension Bridge is located in the second biggest lake Chungcheongnam-do. With clear waters from Daedunsan Mountain filling the lake, visitors can enjoy beautiful sunsets as well as various water sports.
- Mr Sunshine Drama Set Drama "Mr Sunshine" filming site. Sunshine Studio is the first public-private joint drama theme park in Korea where Nonsan-city provided the site and infrastructure. It aims to have the best complex cultural space with various educations, exhibitions, and facilities to experience. (Closed on Wednesday)

JEOLLABUK-DO

- Naejangsan Mountain Is a famous mountain in the Jeolla-do province, and the best mountain in Korea for viewing autumn's crimson leaves. The park is 76,032 sq. km. in siize and became a National Park along with Baekyangsa District on Nov. 17th, 1971. The name Naejang means 'many secrets' in the mountain. Because of the bright crimson leaves that blanket Naejangsan Mountain's fall scenery, the mountain is also referred to as "Geumgangsan of Honam."
- Jeonju Hanok Village There are over 800 traditional Korean hanok houses. While the rest of city has been industrialized, Hanok Village retains its historical charms and traditions. "Running man", "one night two days", "let's give you a meal" shooting Place. (Hanbok experience for 1 hour ~ 1 hour 30 minutes)
- Gyeonggijeon Shrine Historic Site No. 339, Gyeonggijeon Shrine was erected in 1410 and holds the portrait of King Tae-jo, the founder of the Joseon Dynasty. The King and his wife's mortuary tablets are enshrined here at Jogyeong Shrine. The structure was partially destroyed during the Imjin War (1592-1598), and the existing structure was remodeled in 1614.
- Jeondong Catholic Cathedral Jeondong Catholic Church in Jeonju (Historic Site No. 288) was built in honor of Roman Catholic martyrs of the Joseon Dynasty on the very same spot the martyrs lost their lives. The church was designed by Priest Poinel, who also designed the famous Myeongdong Cathedral in Seoul. Construction was completed in 1914, a time during which Korea was under Japanese rule.

SEOUL

- **Deoksugong Palace -** One of the popular traditional Royal Palace in Seoul city. (Closed on Monday)
- Bukchon Hanok Village Is home to hundreds of traditional houses, called hanok, that date back to the Joseon Dynasty. The name Bukchon, which literally translates to "northern village," came about as the neighborhood lies north of two significant Seoul landmarks, Cheonggyecheon Stream and Jongno. Today, many of these hanoks operate as cultural centers, guesthouses, restaurants and tea houses, providing visitors with an opportunity to experience, learn and immerse themselves in traditional Korean culture.
- The Painters HERO Show Is an innovative non-verbal performance that stages the entire process of painting combined with incredible visual effects and a witty blend of mime, dance and comedy.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Jeonju Ramada Hotel or similar class
- x2 Nights x1 Night
- ✓ Best Western Arirang Hill Hotel or similar class ✓ Best Western Premier Incheon or similar class
- x1 Night





精简行程

启程 🛪 仁川

抵达仁川 🖨 论山 🖨 全州

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 论山塔亭湖吊桥
- ☑ 阳光先生取景地 (周三闭馆)

全州 🗦 全罗北道 🖨 全州

(早/午/晚)

- ☑ 内藏山国立公园 (接驳巴士) *
- ☑ 全州韩屋村(穿韩服游览全州韩屋村)
- ☑ 庆基殿
- ☑ 全州殿洞圣堂 🝁

第四天

全州 🖨 首尔

(早/午/晚)

- ☑ 德寿宫(周-闭馆) *
- ☑ 青瓦台
- ☑ 北村韩屋村
- ☑ 仁寺洞
- ☑ HERO涂鸦秀

第五天

首尔 🖨 仁川

(早/午/-

- ☑ 韩国土产店
- ☑ 明洞
- ☑ 免税店

第六天

仁川 🛪 回程

(早/机上用餐)



✓4早餐/4午餐/3晚餐

风味餐

- ★ 韩定食
- ★ 韩式猪骨汤
- 人参炖鸡汤 ★ DIY韩式年糕
- ★ 韩式拌饭★ 韩国烤肉

购物店

- 人参专卖店 ✓ 韩国化妆品
- ✓ 护肝宝专卖店

观光景点:

论山

- 论山塔亭湖吊桥 塔亭湖是忠清南道第二大湖,由大屯山上的溪水流入 自古以山清水秀著称。塔亭湖的夕阳风景也很 秀丽,各种水上休闲顶 目设施也都十分完备。
- 阳光先生取景地 Sunshine Studio 是韩国唯一的以开化时期为背景的影 视城,位于忠清南道论山市。2018年的热播剧《阳光先生》就是在此取 景的。在《阳光先生》的拍摄结束后,制作单位将位于论山搭建的摄影棚改建为 Sunshine Studio 参观园区,开放让民众入场感受当时朝鲜街 道的氛围,重温阳光先生剧中出现过的韩式、日式、西式的美丽场景。 (星期三休馆)

全罗北道

- 内藏山国立公园 - 是全罗道的名山,更是全国第一的枫叶山。总面积 76.032 平方公里,1971 年 11 月 17 日与白羊寺地区一起被指定为国立公 园。内藏山的名字取自于此山藏于山内之意。每逢秋天,内藏山层林尽 染,风景极美,故亦称为"湖南的金刚"。
- 全州韩屋村 全州韩屋村位于全州市丰南洞与校洞一带, 共有 800 多 间栉比鳞次的韩国传统建筑韩屋聚集于此。在瞬息万变的现代都市中始 终保存着古老面貌的全州韩屋村,因可体验韩国过去的传统而闻名"请 给我一顿","奔饱吧兄弟","两天一夜"拍摄地。(韩服体验1小时 ~1 小时半而已)
- 庆基殿 供奉朝鲜太祖李成桂御真的地方。太宗在 1410 年将供奉于全 州、庆州、平壤三地的太祖御真所藏之所统称为御容殿。此后,太宗 12 年,改名太祖真殿之后,直至世宗 24 年(1442 年),将全州供奉太祖 御真的地方称为庆基殿、庆州的称为集庆殿、平壤的称为崇灵殿。庆基 殿在壬辰我乱时期被火烧毁,光海君 6 年(1614年)加以重建。整个建 筑由本殿、内三门和外三门构成。
- 全州殿洞圣堂 全州殿洞圣堂为史迹第 288 号,被建于朝鲜时代天主 教徒的殉教址上。此圣堂最初建造于天主教信徒们被处以死刑的全罗北 道全州市殿洞丰南门外,朝鲜时代的全州曾设有全罗监营,天主教会所 在的殿洞自然成为殉教址之一。

有尔

- 德寿宫 是古时王朝的正宫,此故宫中维护最完善的建筑,保持着王朝 昔日的建筑格调。(星期一休馆)
- 北村韩屋村 位于景福宫、昌德宫和宗庙间,是与首尔一同走过 600 年历史岁月的住宅区。紧邻两大宫阙之间的传统韩屋聚落、依然能看到 像树枝般分岔的小巷弄,更可欣赏600年历史都市的迷人风景。如今这 些建筑部分变为传统文化体验馆或韩屋餐厅等,让旅客能够间接感受朝 鲜时代的氛围。
- HERO涂鸦秀- 作为韩国最早的一个在舞台之上现场涂鸦作画的公演。 在全球范围内这类公演也很难找到先例。整个公演将表演、魔术、音乐 完美结合。



酒店住宿(4晚)

- ✓ 华美达全州酒店或同级
- x2晚 x1晚
- 首尔阿里郎山酒店或同级 ✓ 仁川Best Western Premier酒店或同级
- x1晚

旅游质讯 General Information

・韩国 SOUTH KOREA・

货币 Currency	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80	拨号代码 Dial Code	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage	*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准* Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
时差 Time Different	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 03月 - 05月 06月 - 08	月 09 g S e	utumn 秋季 □月 – 11月 ep to Nov □℃ - 10℃ Winter 冬季 12月 – 02月 Dec to Feb 7℃8℃ *Subject to weather of the day* *以当天气服告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330	Boeing 777/748	
Departure Date: Flight: 航班行程:			
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	_
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		

